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مقام نخست خراسان رضوی در مسابقات دوچرخه سواری 
پیست قهرمانی ایران

پرونده مس�ابقات دوچرخه سواری پیست قهرمانی کشور با معرفی نفرات برتر در ۱۰ 
ماه بسته شد.

به گزارش ایسنا، مسابقات دوچرخه سواری پیست قهرمانی مردان ایران در رده سنی بزرگسالان 
در پیست مجموعه آزادی برگزار شد. در این مسابقات ۱۵ استان کرمان، گیلان، آذربایجان شرقی، 
البرز، لرستان، گلستان، ایلام، کرمانشاه، مرکزی، خراسان رضوی،همدان، اصفهان، کردستان، تهران 

و قزوین شرکت کردند که در پایان تیم خراسان رضوی عنوان نخست را به دست آورد.

ترابی بهترین بازیکن پرسپولیس - استقلال تاجیکستان 
شد

مهدی ترابی بهترین بازیکن دیدار پرسپولیس و استقلال تاجیکستان شد.
به گزارش ایس��نا، مهدی ترابی، با زدن تک گل تیمش مقابل اس��تقلال تاجیکستان، از سوی 

کنفدراسیون فوتبال اسیا به عنوان بهترین بازیکن این مسابقه انتخاب شد.
هافبک پرس��پولیس علاوه بر انجام حملات مختلف از جناح چپ زمی��ن، در دقیقه ۹۰ دروازه 
خس��نوف را گش��ود. در حالی که به نظر می رسید او قصد داشت توپ را برای هم تیمی های خود 

ارسال کند، این ضربه به شکل تصادفی داخل دروازه تیم میزبان قرار گرد.
پرس��پولیس با این پیروزی و شکست استقلال تاجیکستان در شهر دوشنبه، راهی مرحله یک 

چهارم نهایی این مسابقات شد که به صورت متمرکز در کشور عربستان برگزار خواهد شد.

 حمایت AFC از برگزاری جام جهانی فوتبال 
هر دو سال یک بار

کنفدراس�یون فوتبال آس�یا با صدور بیانیه ای به جمع حامیان برگزاری جام جهانی 
فوتبال هر دو سال یک بار اضافه شد.

به گزارش از تلگراف، کنفدراسیون فوتبال آسیا )AFC( اعلام کرد از برنامه فیفا برای انجام یک 
مطالعه امکان سنجی برای برگزاری جام جهانی هر دو سال به جای هر چهار سال استقبال می کند. 
در ابتدا فدراسیون فوتبال عربستان به فیفا پیشنهاد داد که جام جهانی فوتبال مردان و زنان به جای 
هر چهار سال یک بار هر دو سال یک بار برگزار شود که با موافقت کنفدراسیون آمریکای مرکزی 
و آسیا روبرو شده اما یوفا و آمریکای جنوبی مخالفت خود را اعلام کردند. در ماه مه کنگره فیفا به 
انجام یک مطالعه امکان سنجی در مورد برگزاری جام جهانی و جام جهانی زنان هر دو سال رای 
داد. منابع آگاه به رویترز گفته اند که پیشنهادات برگزاری جام جهانی هر دو سال یکبار با مخالفت 

یوفا و باشگاه های مطرح اروپایی مواجه می شود.

واکنش میزبان جام جهانی پس از شکست در اولین 
بازی: می توانیم صعود کنیم

با وجود شکست تیم فوتسال لیتوانی در بازی نخست، میزبان جام جهانی به صعود از 
گروه خود امیدوار است.

به گزارش ایس��نا، یوگن ریوکین سرمربی تیم ملی لیتوانی میزبان جام جهانی فوتسال پس از 
شکس��ت این تیم در نخستین بازی خود گفت: ما حمایت طرفداران را احساس کردیم  که به ما 
اجازه داد با وضعیت بهتری بازی کنیم. تمرکز خوبی داش��تیم و تا آخر جنگیدیم بنابراین بسیار 

ناراحت کننده است که شکست خوردیم. ما برنامه داشتیم اما کامل نبود.
وی ادامه داد: هنوز ش��انس ما از بین نرفته اس��ت. تیم های س��وم هم می توانند به مرحله بعد 
بروند و ما تا انتها می جنگیم. این همان چیزی است که ما برای آن آمده ایم. سرمربی لیتوانی ادامه 
داد: حریف دیگری در روز چهارشنبه منتظر ماست و باید یک تاکتیک دیگر را امتحان کنیم، اما 

مهمترین چیز این است که اشتباهات بازی قبلی را تکرار نکنیم.

دوچرخه سواری قهرمانی کشور؛ نفرات برتر سه ماده 
پیست مشخص شد

دومین روز رقابت های دوچرخه س�واری  قهرمانی مردان کش�ور در بخش پیس�ت با 
برگزاری رشته های کایرین ، اومینیوم و تعقیبی انفرادی دنبال شد.

به گزارش ایرنا، در پایان دومین روز رقابت های دوچرخه سواری قهرمانی کشور در بخش پیست، 
محمد دانشور از خراسان رضوی، محمد گنج خانلو از تهران و بهنام خسروشاهی از آذربایجان شرقی 
به ترتیب در رشته های کایرین، اومینیوم و تعقیبی انفرادی قهرمان ایران شدند. در کایرین محمد 
دانشورخرم از خراسان رضوی اول شد، مسعود مهدوی از خراسان رضوی در جایگاه دوم ایستاد و 

احسان خادمی از خوزستان به مقام سومی بسنده کرد.
در اومینیوم محمد گنج خانلو، محسن رحمانی میکس تهران و مهدی علمایی از البرز به ترتیب 
رده های اول تا سوم را از آن خود کردند.  در تعقیبی انفرادی بهنام خسروشاهی از آذربایجان شرقی 
به مقام نخست دست یافت، علیرضا حقی از البرز دوم شد و امیرحسین جمشیدیان از اصفهان در 
جایگاه سوم ایستاد. رقابت های دوچرخه سواری قهرمانی کشور پس از دو سال و نیم وقفه به دلیل 

کرونا برگزار شد.

وزی�ر ورزش و جوانان گفت: به اعضای هیات 
مدیره استقلال و پرسپولیس اعتماد می کنیم و 
ب�ه زودی مراحل واگذاری این ۲ باش�گاه انجام 

خواهد شد.
به گزارش ایرنا، س��یدحمید س��جادی در حاشیه 
مراس��م بدرقه تیم مل��ی والیبال ناش��نوایان اعزامی 
ب��ه مس��ابقات قهرمانی جه��ان در ایتالی��ا در جمع 
خبرنگاران اظهار داش��ت: در آبان ماه در رش��ته های 
تکواندو و جودو میزبان پیکارهای ناش��نوایان جهان 
هس��تیم و امروز هم به فدراسیون ناشنوایان آمدم تا 
در مراس��م بدرقه تیم ملی والیبال ناشنوایان اعزامی 
به مس��ابقات جهانی ایتالیا حضور داشته باشم. البته 
قبلًا از فدراس��یون ناش��نوایان بازدید کرده بودم و تا 
ح��دودی با محدودیت ها، ظرفیت ه��ا و امکاناتی که 
وجود دارد آش��نا هس��تم. بدون ش��ک این امکانات 
و ش��رایط کافی نیس��ت و نبای��د قانع ش��ویم. باید 
برنامه ری��زی کنیم که بهترین ها در انتظار این قش��ر 

از ورزشکاران عزیزمان باشد.
وزی��ر ورزش و جوانان اف��زود: المپی��ک توکیو را 
پشت س��ر گذاش��تیم و خدا را ش��کر در رش��ته های 
مختلف مدال هایی به دس��ت آمد. شرایط مدال آوری 
در المپیک ۲۰۱۲ لن��دن خوب بود و در ۲۰۱۶ ریو 
نیز تا حدودی اتفاقات خوبی افتاد. در المپیک توکیو 
ش��رایط به لحاظ تعداد مدال کمی متفاوت بود، ولی 
به لحاظ تعداد مدال طلا نسبت به ریو بهتر بود. این 
فراز و فرودها را در چند دوره اخیر المپیک داشته ایم 
ولی باید برنامه ریزی لازم را انجام بدهیم. دو س��ال و 
هش��ت ماه دیگر المپیک پاریس را در پیش داریم و 
این رویداد نیز مثل برق و باد از راه می رس��د و باید 
از هم اکنون کار خود را آغاز کنیم تا در این بازی ها 

نتایج خوبی بگیریم.
وی خاطر نش��ان ک��رد: بع��د از المپی��ک توکیو، 
بازی های پارالمپیک هم برگزار شد و کاروان مقدسی 
تحت نام مبارک سردار ش��هید حاج قاسم سلیمانی 
اعزام ش��د. این کاروان ارزش��مند ب��ا روحیه معنوی 
و جهادی که تش��کیل ش��ده بود، نتایج ارزشمندی 
کسب کرد. ۲۴ مدال به دست آمد که ۱۲ طلا و ۱۱ 
نقره بود، این تعداد یعنی ما ۲۳ بار به فینال رفتیم و 
این خیلی ارزشمند بود. نقطه عطف دیگر و متفاوتی 
که نسبت به دوره های گذشته وجود داشت، این بود 
که در ۱۰ رش��ته ش��رکت کردیم و در هفت رش��ته 
مدال به دست آوردیم. ارزش کار کاروان پارالمپیک 

این بود که در هفت رشته مدال گرفت.
س��جادی یادآور شد: امروز که در کنار هم هستیم 

بزرگداش��ت و رس��میت دادن به یک بدرقه اس��ت. 
هویت دادن به عزیزانی که قرار اس��ت به مس��ابقات 
مهم جهان��ی اعزام ش��وند آن هم از ن��وع معلولیت 
حس��ی ناش��نوایان. با س��ختی کار این عزیزان آشنا 
هس��تیم و محدودیت های آنه��ا را می دانیم. در کنار 
فعالیت های ورزش��ی که دارند زندگی ش��خصی آنها 
هم در روند بهبودشان تأثیرگذار است. بنابراین باید 
به زندگی قهرمانان برسیم چون آنها همیشه در اردو 
نیستند و بعد از ورزش ، نیاز به کار و شغل هم دارند. 
ورزشکاران دو ماه تا شش ماه از یک سال را در اردو 
هس��تند و قهرمانی  روزی تمام می شود و بعد از طی 
دوران قهرمانی به جامع��ه برمی گردند و می خواهند 
تشکیل خانواده دهند و مسئولیت اجتماعی بگیرند و 
تجربیات شان را در اختیار سایر عزیزان ورزشکار قرار 
بدهند. وی ادامه داد: اگر این عزیزان این مراحل را با 
کیفیت طی نکنند در آینده موفق نخواهیم بود. باید 
به س��مت بهبود یکس��ری رویه ها برویم و تسهیلات 
جدیدی را به وجود بیاوریم که در زندگی حال حاضر 
آنها تأثیرگذار باش��د. اگر س��الن، پاداش و حقوق و 
مربی خوب می خواهند این مس��ائل تکلیف ماس��ت. 
این موضوع درخواس��ت نمایندگان مجلس و رئیس 
فدراس��یون بود و به درس��تی گفتند ک��ه این نیازها 

را داریم. 
وزی��ر ورزش و جوان��ان تصریح ک��رد: کمیته ملی 
پارالمپیک، فدراسیون نابینایان، فدراسیون جانبازان 
و معلولین، ناش��نوایان و حت��ی بیماران خاص را هم 

داریم، در این فدراسیون یکی از اهداف تحت پوشش 
قراردادن بیماران پیوند اعضاس��ت و در دنیا وقتی به 
مس��ابقات جهانی اعزام می شوند ورزشکارانی شرکت 
می کنن��د که بیماران پیوند اعضا هس��تند. در ایران 
به یمُنِ حضور مدیران دلس��وز پا را فراتر گذاش��تیم. 
بیماران تالاس��می و هموفیلی را ه��م داریم و چند 
س��ال پیش هم کمیته س��رطانی ها ش��کل گرفت و 
مدال های جهانی فوق العاده داریم. هدف از تش��کیل 
چنین برنامه هایی برای بیماران خاص فقط قهرمانی 
نیست بلکه ورزش برای تفریح، نشاط، روحیه گرفتن 

و برگشتن به جامعه است.
س��جادی ادامه داد: در ورزش ناشنوایان مأموریت 
فرق می کند. هم این عزیزان را باید به جامعه معرفی 
کنی��م و ه��م از توانمندی  آنها باید اس��تفاده کنیم. 
ناشنوایان در دنیا هم سازمان عریض و طویلی دارند. 
وقتی چنین سازمان بین المللی مهمی دارند شایسته 
جمهوری اس��لامی اس��ت علاوه بر تمام زحماتی که 

عزیزان متقبل می شوند اوضاع را بهتر کنیم. 
وی درب��اره نیازه��ای ورزش��کاران ناش��نوا گفت: 
آنها تس��هیلاتی و شرایطی برای ش��غل نیاز داشتند 
و همچنی��ن اش��اره ای هم ب��ه جوای��ز کردند. حتی 
مس��ئولان فدراسیون به شوخی گفتند که یک قولی 
ب��رای آنهایی بدهیم که قرار اس��ت برای مس��ابقات 
والیبال قهرمان��ی جهان در ایتالیا اعزام ش��وند. من 
به آنها گفتم هر جایزه ای هیات رئیس��ه فدراس��یون 
مصوب کند، ق��ول می دهیم ک��ه آن جایزه را قبول 

کنیم.
سجادی همچنین درباره بس��ته بودن پیست های 
اسکی عنوان کرد: یک جلسه تخصصی با فدراسیون 
اس��کی در هفته آینده داریم. در آن جلس��ه شرایط 
را بررس��ی خواهم کرد. ضمن اینکه آخرین وضعیت 
پیس��ت ها را از ش��رکت توس��عه و نگه��داری اماکن 
ورزشی خواسته ام. با اسکی بیگانه نیستم و اطلاعات 
خوب��ی دارم ک��ه البته مرب��وط به قب��ل از حضورم 
در وزارت ورزش اس��ت. الان ک��ه مس��ئولیت دارم، 
اطلاعات باید درس��ت و اس��تاندارد به دس��تم برسد 
که مبنای تصمیم گیری ش��ود. حتماً با فوریت و قبل 
از اینکه دیر ش��ود به وضعیت رش��ته های زمستانی 
رسیدگی می شود؛ به خصوص اینکه شرایط پیست ها  
از ای��ن حالت بلاتکلیفی، فرس��ودگی، ناامن بودن و 

غیراستاندارد بودن باید خارج شود.
وزی��ر ورزش و جوانان درباره وضعیت دو باش��گاه 
اس��تقلال و پرس��پولیس و درخواس��ت ه��واداران 
اس��تقلال برای مشخص شدن وضعیت این ۲ باشگاه 
تصریح کرد: به اعضای هیات مدیره اعتماد می کنیم. 
همانط��ور که در پرس��پولیس هم ب��ه اعضای هیات 
مدیره این باش��گاه احترام گذاش��تیم، در اس��تقلال 
هم همینطور اس��ت. درست است که این دو باشگاه 
دولتی هس��تند و به زودی مراحل واگذاری آن انجام 
خواهد ش��د اما به شخصه اگر مدعی هستم که مدیر 
ورزشی هستم، باید به نظر کارشناسی اعضای هیئت 

مدیره احترام بگذارم.
وی در پاس��خ به این پرسش که چه برنامه ای برای 
اصلاح ماده یک اساس��نامه فدراسیون فوتبال دارد و 
تأکید اینفانتینو روی این موضوع و اینکه فدراسیون 
فوتبال بای��د نهاد عمومی غیرانتفاعی باش��د، گفت: 
خیر، گفته ش��ده است باید نهاد عمومی حذف شود، 
چون فدراس��یون های ایران ج��زو نهادهای عمومی 
غیردولت��ی هس��تند. مکاتب��ه ای با مجلس ش��ورای 
اسلامی شده است و پیگیر این هستیم که ان شاءالله 

این ماده اصلاح شود.
وزی��ر ورزش و جوانان در م��ورد موضوع مهاجرت 
ورزش��کاران و برنامه او برای جلوگیری از این اتفاق 
عن��وان ک��رد: در این م��ورد اجازه دهید با رؤس��ای 
فدراس��یون ها یک جلسه تخصصی بگذاریم و نظرات 
رؤسای فدراسیون ها را بشنوم. این موضوع در شورای 
معاونی��ن مطرح خواهد ش��د و تصمیم گیری جمعی 
خواهد بود. به تنهایی نمی توانم در این مورد به جای 
جمع پاس��خ دهم. این یک کار مشورتی است و باید 

پس از جمع بندی  درباره آن سخن گفت.

تیم ملی فوتس�ال ایران در نخستین بازی خود در نهمین دوره 
جام جهانی فوتسال مقابل صربستان به برتری رسید.

ب��ه گزارش ایس��نا ، تیم ملی فوتس��ال ایران در اولین ب��ازی خود در 
رقابت های جام جهانی فوتسال را مقابل صربستان برگزار کرد . 

ناظم الشریعه سرمربی تیم ملی برای این بازی علیرضا صمیمی، حمید 
احمدی، اصغر حس��ن زاده، مسلم اولاد قباد و مهدی جاوید را در ترکیب 

ابتدایی قرار داده بود.
تیم ایران بازی را ش��روع کرد و در دقیقه ۴ توس��ط حمید احمدی و 
فرهاد فخیم به دو گل رس��ید اما در ادامه بیش تر به اداره بازی پرداخت 
ت��ا این که در دقیقه ۱۱ حمید احمدی با دریافت کارت زرد دوم از بازی 

اخراج ش��د تا کار تیم ملی ایران برای بالا بردن ش��مار گل های زده خود 
س��خت ش��ود. در ادامه تمرکز بازیکنان تا حدودی پایین آمد. در دقایق 
پایانی صربستان برای زدن گل فشار آورد و توانست در دقیقه ۱۸ به گل 

اول برسد تا نیمه اول با نتیجه دو بر یک به سود ایران خاتمه یابد.
در نیمه دوم بازی نزدیک و پر فشار دنبال شد که مثل نیمه اول علیرضا 
صمیم��ی چندین ب��ار دروازه ایران را نج��ات داد. در دقایق پایانی تجربه 
احمد اسماعیل پور با گل سوم ایران همراه شد. پس از گل صربستان پاور 
پلی کرد که توانس��ت به گل دوم برسد. در ادامه اخراج بازیکن صربستان 
در لحظ��ات پایان��ی کار را تمام کرد تا ایران با وج��ود نمایش نه چندان 

خوب، بازی دشوار اول خود را با برتری ۳ بر ۲ به پایان برساند.

پیروزیتیمملیفوتسالایراندراولینبازیجامجهانی

پیشکس�وت تیم فوتبال اس�تقلال می گوید آبی پوش�ان مقابل 
الهلال عربستان مقداری احساسی بازی کردند.

فرش��اد فلاحت زاده پیشکس��وت تیم فوتبال اس��تقلال در گفت وگو با 
ایس��نا، درباره شکست آبی پوش��ان مقابل الهلال عربستان در مرحله یک 
هش��تم نهایی رقابت های لیگ قهرمانان آس��یا اظهار کرد: استقلال بازی 
را خ��وب ش��روع کرد. دروازه بان الهلال چند موقعی��ت خوب را از تیم ما 
گرفت اما در مجموع آبی ها مقداری احساس��ی ب��ازی کردند. البته توان 
بازیکنان اس��تقلال همین بود. می شد تیم مقداری بسته تر بازی کند. به 
نظر من در گل دوم الهلال، وریا غفوری دقیقا کجا قرار داشت که اینقدر 
فضای خالی برای الهلال به وجود آمد؟ پیشکس��وت تیم فوتبال استقلال 
در خصوص اشتباهات فردی آبی پوشان در بازی مقابل الهلال خاطرنشان 
کرد: اشتباهات فردی جزئی از فوتبال است و این اشتباهات هم باعث شد 
ما گل اول را بخوریم. ما روی چندین صحنه لیز خورده بودیم و بازیکنان 
تس��لط خوبی روی زمین نداش��تند. اس��تقلالی ها همچنین در کارهای 

پوشش��ی یکدیگر را حمایت نکردند. فلاحت زاده در پاس��خ به این سوال 
که هماهنگ نبودن بازیکنان جدید در تیم استقلال  چقدر در روند بازی 

تاثیرگذار بود؟ خاطرنش��ان کرد: در تیم اس��تقلال چند بازیکن به تازگی 
اضافه شده اند و این می تواند در شکست تیم مقابل الهلال عربستان مزید 
بر علت باش��د. فرش��ید اس��ماعیلی هم در این بازی نتوانست بازی کند 
و ب��ه نظر من مدیریت باش��گاه باید فکری به حال ای��ن بازیکنان کند و 
یک ش��رایط درستی برای مواجهه با بازیکنان در نظر بگیرد. همانطور که 
می دانیم، لیگ برتر فرسایشی است و ممکن است کلی مصدوم و محروم 
داش��ته باشیم و در یک س��ال باید مدیریت خوبی در این زمینه صورت 
بگیرد. او در پایان در پاس��خ به این س��وال که با توجه به ش��اکله جدید 
تیم اس��تقلال، آینده تیم را چطور ارزیابی می کنید، تاکید کرد: همیش��ه 
استقلال و پرسپولیس باید بازیکنانی در سطح تیم ملی داشته باشند اما با 
این شرایطی که من می بینم، فکر می کنم استقلال در لیگ به مشکل بخورد. 
در وهله اول باید اختلافات میان مدیریت و تیم برطرف شود. ما چندین سال 
است که در حوزه مدیریت مشکلات مختلفی داریم و امیدوارم که شرایط به 

گونه ای پیش برود که در فصل آینده هواداران استقلال خوشحال شوند.

فلاحتزاده:استقلالمقابلالهلالاحساسیبازیکرد

سجادی: واگذاری سرخآبی ها به زودی انجام خواهد شد

گل محمدی: 

استقلال تاجیکستان قرعه سختی برای هر تیمی بود
فرهادیان: 

کسب دو مدال تکواندو در پارالمپیک  نتیجه سال ها تلاش بود

سرمربی پرسپولیس گفت: به اعتقاد من دیدار با استقلال 
تاجیکستان برای هرتیمی سخت است چرا که زمین چمن 
مصنوعی و حضور هواداران و انگیزه بالای تیم اس�تقلال، 

کار را سخت کرده بود.
به گزارش ایسنا، یحیی گل محمدی بعد از پیروزی یک بر صفر 
تیمش مقابل استقلال تاجیکستان و صعود به مرحله یک چهارم 
نهایی، با تش��کر از میزبانی تاجیکستانی ها گفت: خاطرات خیلی 
خوبی از این کش��ور داریم و با خاطرات خوبی این کشور دوست 
را ترک خواهیم کرد. در مجموع بازی خوبی برای مان بود. کنترل 
باز در اختیار ما بود و توانستیم پاس های زیادی بدهیم و گردش توپ خوبی داشته باشیم. به جز چند کرنر و 

ضربه ایستگاهی، موقعیت خاصی به حریف ندادیم و در فاز دفاعی خوب بودیم.
اوی به شرایط این مسابقه و به خصوص زمین چمن مصنوعی و حضور هواداران اشاره کرد و گفت: به اعتقاد 
من دیدار با اس��تقلال تاجیکس��تان برای هر تیمی سخت است چرا که زمین چمن و حضور هواداران و انگیزه 
بالای تیم استقلال کار را سخت کرده بود. با این حال ما بر همه مشکلات غلبه کردیم و یک بازی شناور و رو 
به جلو با تعداد پاس های زیادی به نمایش گذاشتیم. سرمربی پرسپولیس افزود: من از تک تک بازیکنان تشکر 
می کنم. در ش��رایط سختی بازی کردند و فکر می کنم با توجه به وضعیت چمن مصنوعی ورزشگاه، استقلال 
قرعه س��ختی برای هر تیمی بود. با توجه به حضور هواداران هم هر تیمی کار س��ختی در این ورزشگاه دارد. 
ما این کار سخت را انجام دادیم. از بازیکنانم تشکر می کنم که خیلی با غیرت و مردانه بازی کردند و این برد 
را به هواداران خوب پرس��پولیس تقدیم می کنیم. گل محمدی با اش��اره به کار بزرگ بازیکنانش در این دیدار 
گف��ت: ما به برکت حضور هواداران و غی��رت بازیکنان این دیدار را بردیم و اگر غیر از این بود، نتیجه دیگری 
رق��م م��ی خورد. ما یک ماه دیگر باید در همین مس��ابقات به میدان برویم و بای��د به خوبی ریکاوری کنیم و 
بازی های تدارکاتی داش��ته باش��یم چرا که لیگ داخلی ما شروع نشده است و از سوی دیگر به علت بازی های 
ملی، بازیکنان خودمان را در اختیار نداریم. این مسائل کار را سخت می کند چرا که در دور بعد تیم ها قوی تر 

هستند. امیدوارم برنامه ریزی خوبی برای مرحله بعد داشته باشیم و به مرحله بعد صعود کنیم.

مدیر س�ازمان تیم های ملی پاراتکواندو با بیان این که 
کسب دو مدال طلا و نقره در پارالمپیک توکیو حاصل کار 
گروهی بود، گفت: برای کسب این دو مدال سال ها تلاش 

کردیم تا این نتیجه رقم خورد.
آرش فرهادی��ان در گفت و گو با ایس��نا، در ارزیابی از عملکرد 
اصغر عزی��زی و مهدی پوررهنما در بازیه��ای پارالمپیک توکیو 
اظه��ار ک��رد: از زمانی که پاراتکواندو فعالیت خود را در آس��یا و 
جهان شروع کرد، فدراسیون تکواندو همواره حمایت های خوبی 
از ورزش��کاران معلول برای شرکت در مسابقات مختلف داشت، 

بویژه وقتی حضور این رش��ته برای نخستین بار در پارالمپیک مطرح شد نگاه ها نسبت به این رشته متفاوت 
و حساسیت ها افزایش پیدا کرد تا حضور موفقی در پارالمپیک داشته باشیم.

وی افزود: با توجه به عملکرد خوبی که مهدی پوررهنما و اصغر عزیزی در تمرینات داشتند، هدف گذاری 
ما کس��ب خوش رنگ ترین مدال در پارالمپیک بود که خوشبختانه به آن چیزی که پیش بینی کرده بودیم، 

دست پیدا کردیم.
مدیر س��ازمان تیم های ملی پاراتکواندو خاطرنش��ان کرد: کس��ب دو مدال طلا و نقره در پارالمپیک توکیو 
حاصل کار گروهی و سالها تلاش توسط کادر فنی،  رییس انجمن پاراتکواندو و حمایت های خوب فدراسیون 

تکواندو و کمیته ملی پارالمپیک بود تا چنین نتیجه ای رقم خورد.
وی پیرامون این پرس��ش که بعد از بازی های پارالمپیک برنامه دیگری برای ورزش��کاران پاراتکواندو پیش 
بینی شده است یا خیر؟ تصریح کرد: در حال حاضر برنامه خاصی پیش بینی نشده و منتظر برگزاری اردوها 

هستیم.
فرهادیان در پایان گفت: با توجه به این که بازیهای پاراآس��یایی جوانان در بحرین را پیش رو داریم، برای 
انتخ��اب نفرات اعزامی مس��ابقات انتخابی برگ��زار کردیم که پس از کلاس بندی ۱۰ ورزش��کار در دو بخش 
دختران و پسران برای شرکت در بازی های پاراآسیایی انتخاب شدند که ظرف چند روز آینده پس از مشخص 

شدن اسامی، اردوهای آماده سازی را از دو هفته آینده آغاز خواهیم کرد.
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